
Reagált  
a főigazgató 
távozására
KISKUNHALAS Csütörtökön 
közleményben tudatta a Kis
kunhalasi Semmelweis Kór
ház közösségi oldalán dr. 
Gondos Miklós, a Bács-Kis- 
kun Vármegyei Oktatókór
ház főigazgatója, hogy távo
zott posztjáról dr. Szepesvári 
Szabolcs főigazgató. A tör
téntekre reagált pénteken 
közösségi oldalán Bányai 
Gábor országgyűlési képvi
selő.

- Fontos tisztázni, hogy a 
távozás mögött a Bács-Kiskun 
vármegyei kórház vezetőjével 
való, kibékíthetetlen szemé
lyi konfliktus állt elsősorban 
- írta Bányai Gábor. ► 2
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Személyi konfliktus állt a távozás mögött
KISKUNHALAS Csütörtökön köz
leményben tudatta a Kiskunha
lasi Semmelweis Kórház közös
ségi oldalán dr. Gondos Miklós, 
a Bács-Kiskun Vármegyei Okta
tókórház főigazgatója, hogy tá
vozott posztjáról dr. Szepesvári 
Szabolcs főigazgató. A tájékoz
tatóból az is kiderült, hogy a fő
igazgatói teendők ellátására dr. 
Lénárt Endre kapott megbízást.

A történtekre reagált pénte
ken közösségi oldalán Bányai 
Gábor országgyűlési képviselő.

- A Kiskunhalasi Semmel
weis Kórház a Szegedi Tudo
mányegyetem Oktató Kórháza 
mindennapjai az elmúlt évek
ben a fejlődésről és a betegekért

való áldozatos munkáról szól
tak. A kiskunhalasi kórházra a 
legnagyobb bajban, a koronaví
rus alatt is számíthattak a hon
fitársaink és Magyarország - ír
ta közösségi oldalán Bányai Gá
bor kormánybiztos, a kiskun- 
halasi 5. számú választókerület 
Fidesz-KDNP-s egyéni ország
gyűlési képviselője Szepesvári 
Szabolcs távozása kapcsán.

A politikus úgy fogalma
zott, hogy „mint minden köz
érdeklődésre számot tartó té
mában, itt is rengeteg plety
ka és rosszindulatú legenda je
lent meg. Akik esetlegesen nem 
kedvelik főigazgató urat, most 
a szakmai sikereket figyel

Dr. Szepesvári Szabolcs (középen) és Bányai Gábor (jobbról)

men kívül hagyva ünnepel
nek. Akik szeretik Szabolcsot, 
most magyarázatot várnak”
- írta. A képviselő hozzátette:
- Fontos tisztázni, hogy a távo

zás mögött a Bács-Kiskun vár
megyei kórház vezetőjével való, 
kibékíthetetlen személyi konf
liktus állt elsősorban. Törvény
telen dolgot mai ismereteim sze

rint Szepesvári igazgató úr nem 
követett el, ezt meg tudom erő
síteni! - fűzte hozzá a politikus. 
Kifejtette: - Az sem vált előnyé
re, hogy az utóbbi években job
ban működött a halasi kórház, 
mint a kecskeméti, ahol min
denki látja, hogy sajnos komoly 
vezetési válság is van. A néhai 
Svébis Mihály öröksége recseg- 
ropog - fogalmazott Bányai Gá
bor. A képviselő hozzátette, 
hogy a halasi kórház főigazga
tójának távozásával nem értett 
egyet, de ebbe beavatkozási le
hetősége nem volt.

- A térség országgyűlési kép
viselőjeként - ahogy korábban 
is - nekem kötelességem és fele

lősségem is, hogy a mindenko
ri kórházvezetéssel együtt dol
gozzak. Most sem tehetek mást, 
segíteni fogom az új vezetőt, dr. 
Fénárt Endre igazgató urat - ír
ta közösségi oldalán a politikus, 
aki emlékeztetett, hogy a térség 
lakói, a betegek minden helyzet
ben a legfontosabbak.

- A sajnálatos személyi válto
zások nem szabad, hogy a pozi
tív folyamatokat gátolják - fogal
mazott a képviselő, aki hangsú
lyozta, ahogyan eddig is, ezt kö
vetően is azért dolgoznak, hogy 
a kiskunhalasi kórházban biz
tosítva legyenek az egyre maga
sabb színvonalú betegellátás és 
gyógyítás feltételei. P. Á.
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